
ÒApostem per una pol�tica de di�legÓ

Josep Maria Corominas, fotograf iat a dalt del volc�

Montsacopa. Foto: J.C.

Ha quedat a un regidor de la majoria absoluta a Olot, on els

socialistes de Llu�s Sacrest han governat durant els �ltims dotze

anys. Ell aconseguir� l'alcaldia al seu segon intent.

Qu� li ha passat pel cap aquestes primeres hores?He sentit una

alegria immensa, una emoci� personal intensa, un sentiment

d'agra�ment a tothom qui ha conf iat en nosaltres i un agra�ment

immens a l'equip i no nom�s als de la llista. A la vegada, sento la

gran responsabilitat de fer b� les coses a favor de tots els olotins

en uns moments dif�cils.Creu que hi ha ajudat el context pol�tic i de

crisi general al resultat de CiU a Olot?M'agrada pensar que els

olotins han ent�s les nostres propostes i s'han ilálusionat amb el

nostre projecte. Segur que hi ha alguna cosa del context general,

del desgast dels dotze anys del PSC, per� jo vull pensar que hi han

fet molt les nostres propostes.Hi haur� pactes pel regidor que li

falta per a la majoria absoluta?El resultat �s bo, i crec que la gent

m'entendr� si demanem temps per decidir. Nosaltres apostarem

per una pol�tica de di�leg, f ins i tot amb les formacions que no han

obtingut representaci�.Com valora que la P×C hagi obtingut dos

regidors?Tenim un respecte absolut a l'opini� dels olotins. No m'agrada la P×C, per� respecto l'opini� dels olotins

que volen que la seva veu se senti al ple d'Olot. A par tir d'aqu�, ja farem sentir la veu de la majoria de par tits al

consistori.Com ser� el seu primer dia a l'Ajuntament?Ser� un dia de parlar amb tot el personal per manifestar la

nostra conf ian�a en la seva capacitat de treball i els reclamarem un esfor� per mantenir el prestigi que t�

l'Ajuntament i en favor dels olotins. De fet, tenim clar que volem transmetre a tot el personal la nostra voluntat de

fer equip i d'afrontar els temes que vagin sorgint sempre pensant en el benef ici dels ciutadans.La seva dedicaci�

al c�rrec ha estat motiu de debat durant tota la campanya electoral. Ara, ja la t� clara?Igual que amb els pactes,

tenim temps per organitzar-nos. Dedicar� tot el que faci falta a l'Ajuntament d'Olot. �s una q�esti� personal que

haig de decidir jo. Insisteixo, per�, que la prioritat �s gestionar b� i governar Olot en benef ici de tots els

olotins.El t�ndem amb Josep Berga Ðdos de la llistaÐ fa preveure un cap de govern bic�fal?El t�ndem s'ha

refor�at. Ens hem ent�s molt i, a m�s, aquest t�ndem s'ha ampliat molt tamb�. De fet aquesta ser� una de les

caracter�stiques principals del meu govern, el treball en equip.
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